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BRM.0012.2.18.2018              

        

 

Protokół nr 48/2018 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 11 września 2018 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

 

Czas trwania posiedzenia 14.15 – 14.40 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Tomasz Marcinkowski  –  Przewodniczący Komisji 

2. Lidia Stolarska             –  Członek Komisji 

3. Jan Koziorowski  –  Członek Komisji 

 

Na komisję spóźnił się radny:   

Patryk Kaźmierczak          – Członek Komisji (godz. 14.20). 

 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grażyna Filipiak - Skarbnik Miasta. 

2. Grzegorz Gąsiorek - Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia 

3. Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Funduszy Europejskich 

4. Magdalena Kaiser- Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu 

5. Jadwiga Kalinowska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

 

 Listy obecności członków Komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

Posiedzenie Komisji otworzył  Pan Tomasz Marcinkowski - Przewodniczący 

Komisji, który zgodnie z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji 

uczestniczy 3 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji, wynoszącego 

4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 47 posiedzenia Komisji. 
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4.  Sprawy wymagające opinii Komisji (projekty uchwał). 

5.  Sprawy bieżące. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 

 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Do porządku obrad nie wniesiono żadnych uwag.  

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 47/2018 posiedzenia Komisji. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 
 

Kto jest za przyjęciem protokołu posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekty uchwał). 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2018.  

Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Lidia Stolarska - Członek Komisji: 

Str. 27 - Dochody zmniejszenia pkt. 7 przystąpienie do konkursu 

organizowanego przez Ministerstwo Obrony Narodowej na budowę Ławek 

Niepodległości na 100- lecie  odzyskania przez Polskę Niepodległości.            

Ile powstanie ławek?  

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Jedna ławka. To jest pomnik. 

 

Lidia Stolarska - Członek Komisji: 

Str. 23 pkt. 6- zwiększenie zatrudnienia o 7 etatów w Zakładzie Robót 

Publicznych, czy to jest jakiś błąd? Te 7 271 zł miało być na badania. A tutaj 

jest zwiększenie etatów. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Te badania dotyczą tych pracowników, którzy muszą być przebadani.  
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Lidia Stolarska - Członek Komisji: 

Ale tutaj jest wzrost o 7 etatów. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Będą nowi pracownicy, którzy musza mieć zaświadczenia, że są zdolni do 

pracy.  

 

Lidia Stolarska - Członek Komisji: 

To nie jest na wynagrodzenie? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Nie. 

 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji: 

Przystępując do tego konkursu na budowę Ławek Niepodległości, czy my 

wiemy jaka jest koncepcja? Jak to będzie wyglądało? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Wydział Gospodarki Komunalnej na pewno wie jak to wygląda. 

 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji: 

Nie będziemy wnioskować o coś nie wiedząc jak to będzie wyglądać? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Mamy wszytko opisane. Montaż ławki pozwala na montaż jednego, dwóch lub 

więcej siedzisk. Ławka będzie podświetlana systemem LED.  

 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji: 

Ale to będzie ławka w stylu, która jest teraz w Solankach? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

To coś zupełnie innego. 

 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji: 

A czy mamy projekt graficzny? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Nie mamy. 

 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Funduszy Europejskich: 

Jest podana strona internetowa i można zobaczyć tam takie same ławki. 
 
    

Innych pytań nie było. 
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2018 ? 

 

głosowanie: za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2018-2031.  

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

 

Pytań nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na 

lata 2018-2031? 
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Jadwiga Kalinowska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia- schroniskach dla 

osób bezdomnych lub schroniskach dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi.  
Projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Jan Koziorowski –  Członek Komisji: 

Czy to jest nowa uchwała, która jest po raz pierwszy? 

 

Jadwiga Kalinowska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Po raz pierwszy. Do tej pory było tak, że osoby pozbawione dochodu niemające 

zasiłków stałych to my płaciliśmy wszystkie opłaty. Zarówno wyżywienie               

i nocleg. To były i są obroty bezgotówkowe, nie oni dostają pieniędzy, tylko my 

płacimy na rachunki bankowe. Jeżeli chodzi o osoby, które mają zasiłki stałe, 

renty, emerytury to wtedy te osoby płaciły za nocleg a my płaciliśmy za 

wyżywienie. W szczególnych przypadkach np. osoba była chora to wtedy          

w całości zwalnialiśmy taką osobę z opłaty. To była zasada, którą myśmy się 
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kierowali. Masz pieniążki płacisz sobie za nocleg, a my regulujemy tobie 

wyżywienie lub odwrotnie. Teraz jest to obowiązek, który wynika z mocy 

ustawy i my musimy się do tego odnieść.  

 

Grzegorz Gąsiorek - Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Kiedyś były tylko schroniska. Teraz schroniska dla osób bezdomnych i następna 

kategoria dla osób, które potrzebują wsparcia. I tutaj jest pewna różnica w 

odpłatnościach, która musi być uregulowana.  

 

Jadwiga Kalinowska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

I ten zakaz, który dotyczy schronisk dla matki z dzieckiem. Bo są domy matki i 

dziecka i uważam, że jest to złe. Schroniska powinny mieć takie miejsca 

wydzielone, oddzielne pokoje dla matki z dzieckiem. My teraz możemy dać 

nocleg, ale wysyłamy taką matkę w inne miejsce. Jak jej wtedy pomóc, aby 

mogła stanąć o własnych siłach.  

 

Grzegorz Gąsiorek - Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Najbliższy taki dom dla matki z dzieckiem jest w Bydgoszczy.   

 

Jan Koziorowski –  Członek Komisji: 

A te pomieszczenia po izbie wytrzeźwień? 

 

Jadwiga Kalinowska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

To było schronisko i tam były kobiety z dziećmi. Teraz nie wolno. 
 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

To co jest teraz tam? 

 

Jadwiga Kalinowska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Schronisko dla kobiet. 

 

Innych pytań nie było. 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia- 

schroniskach dla osób bezdomnych lub schroniskach dla osób bezdomnych z 

usługami opiekuńczymi. 
 

głosowanie: za – 4, przeciw -0, wstrzym. się – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 



6 
 

Ad 5. Sprawy bieżące.  

 

Nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji. 

 

Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

Tomasz Marcinkowski 
 

 

Protokółowała 

Agnieszka Bardzińska 

 

 

 

 

 


